
OR-RM.0012.2.36.2019 

Protokół Nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 25 listopada 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz o godzinie 9:00 

otworzyła posiedzenie komisji . W posiedzeniu udział wzięło 7 członków co wobec 

składu komisji wynoszącego 8 członków komisji stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni Radni Pan Tomasz Skotnicki. 

Pan radny Maciej Szlagowski przybył na posiedzenie komisji w  punkcie -  Analiza 

materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1  niniejszego 

protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz przedstawiła 

poniższy porządek posiedzenia, do którego wprowadzono zmiany. Zdjęto z porządku 

posiedzenia punkt 2 Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2019. 

 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2020. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 



Zastępca Przewodniczącego komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz przedstawiła 

przybyłych na posiedzenie gości w osobach: 

Pani Dorota Goś - przedstawiciel Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej 

Pan Maciej Mojzesowicz – przedstawiciel RIS 

Pan Marian Zubik – przedstawiciel ZZR Samoobrona 

 

Zaproszeni goście wraz z członkami komisji rozpoczęli dyskusję na temat kwoty 

podatku rolnego. O wprowadzenie i zapoznanie z tematem poproszono Kierownika 

Wydziału Finansowo-Budżetowego Panią Barbarę Koniarską. 

Pan Marian Zubik zaproponował obniżenie podatku rolnego. 

Pani Dorota Goś przedstawiła stanowisko Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, która 

pozytywnie zaopiniowała podwyżkę podatku rolnego. 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz podała informację 

dotyczącą kwoty udzielonych ulg podatkowych. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski przedstawił informację oraz krótkie 

wyjaśnienie dotyczące umorzeń podatkowych. 

 

Ad 2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2020. 

STYCZEŃ 

1. Wizytacja Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

LUTY 

1. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

MARZEC 

1. Analiza i informacja Burmistrza Koronowa na temat niezrealizowanych oraz 

zrealizowanych projektów inwestycji w 2017, 2018 i 2019r. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

KWIECIEŃ 



1. Wizytacja Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie  oraz Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie. 

2. Wizytacja Miejsko-Gminnego zespołu Edukacji w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

MAJ 

1. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2019. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

CZERWIEC 

1. Wizytacja radnych w trakcie realizacji inwestycji Gminnych. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych inwestycjach za rok 2019 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

SIERPIEŃ 

1.Informacja Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o., dotycząca bilansu 

przychodów 

i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki za 2019 roku oraz za I półrocze 

2020  roku. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

WRZESIEŃ 

1. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz 

pozyskanych środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

PAŹDZIERNIK 

1. Informacja o kierunkach działania Spółdzielni Socjalnej Koronowianka. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

LISTOPAD 

1. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2020. 

2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2021. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 



4. Sprawy bieżące komisji. 

GRUDZIEŃ 

1. Analiza projektu budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

 

Ad 3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia   

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2020r. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Barbara Koniarska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na terenie G miny Koronowo na rok 2020. 

Członkowie komisji 4 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” i 2 „przeciw” 

zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Pani kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Angelika 

Walat przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/236/12 

Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 sierpnia 2012r.w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy a 

powstają odpady komunalne. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani Mariola Wosicka-Sztylka podinspektor Wydziału Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie 

gminy Koronowo.  

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  



Pani Michalina Szymańska pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej przedstawiła projekt uchwały dotyczący zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych. 

Członkowie komisji jednogłośnie  7  głosami  „za”  pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Angelika 

Walat przedstawiła projekt uchwały dotyczący metody ustalenia opłaty oraz 

określenie stawki. 

Członkowie komisji 2 głosami „za” przy 5 „wstrzymujących” zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Angelika 

Walat przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Angelika 

Walat przedstawiła projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie Pan Maciej 

Makowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego. Który znajduje się w hali sportowo-widowiskowej Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji ul Wąskotorowa 4  Koronowo w trybie bezprzetargowym. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski przedstawił projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na lata 2018-2022” 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Pracownik Wydziału Pomocy Środowiskowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Koronowie Pani Małgorzata Baranowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia udzielającym schronienia osobom bezdomnym. 



Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji  Brygida Berkowicz-

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/95/15 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia Gminy 

Koronowo do Lokalnej Grupy Działania „Trzy Doliny”. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji  Brygida Berkowicz-

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

współpracy Gminy Koronowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Członkowie komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.5 Sprawy bieżące komisji. 

Zastępca przewodniczącego komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz odczytała pismo-

protest mieszkańców Krąpiewa dotyczący odbywającego się transportu drogą do  

nieczynnej żwirowni.  

Członkowie komisji zdecydowali, że powrócą do tematu w/w drogi na kolejnym 

posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz 

Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

Członkowie komisji zajęli również stanowisko w sprawie pisma Pana Jarosława 

Lustig – Przedstawiciela Osiedlowego Komitetu Samorządu Mieszkańców nr 3 

dotyczącego utworzenia zewnętrznej siłowni oraz palcu zabaw na terenie należącym 

do w/w OKSM-u. 



Podjęty też został temat budynku Wspólnoty Mieszkaniowej reprezentowanej przez 

Pana Drozdowskiego. 

Odczytane zostało również pismo Towarzystwa Miłośników Ziemii Koronowskiej.  

Przedstawiona została także informacja Pani Mirosławy Pietryga - Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej dotycząca dokonania zmian w 

planie finansowym szkoły i związanym z tym ryzykiem zakłócenia funkcjonowania 

placówki. 

 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Pani Elżbieta Mojzesowicz zamknęła posiedzenie komisji o godzinie 15:00. 

 

 

Protokół sporządziła:          Przewodniczący Komisji

  

Beta Kolasińska            /-/ Tomasz Skotnicki 

 

Wydział Organizacyjny                             

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

                                              


